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На обложке – Торжественный банкет по случаю закрытия Мюнхенской 
электрической выставки 1882 г. (Гравюра Е.Турнуа).
Источник:  Clémenceau P. Exposition Internationale d'Électricité de Munich: 
En dehors du Palais de Cristal. – La Lumière Électrique, 1883, 24 novembre, 
No. 47, pp. 392–398.
«Везде царила братская, веселая атмосфера. Затем начались речи. Чиновники, 
ученые, инженеры последовательно брали слово, и их выступления прерыва-
лись только аплодисментами. Каждый вспоминал усилия, затраченные в этот 
период и блестящие результаты, которые были достигнуты благодаря общей 
деятельности, благодаря работе всех, стремящихся к одной цели. Все поздрав-
ляли друг друга, закаленные руки рабочих встретились с руками ученых,  
и в этом замечательном братстве исчезли все различия происхождения и об-
разования».

On the Cover is Solemn banquet on the occasion of the closing of the Munich 
Electric Exhibition of 1882 (Engraving by E. Tournois). 
Source: Clémenceau P. Exposition Internationale d'Électricité de Munich: 
En dehors du Palais de Cristal. – La Lumière Électrique, 1883, 24 novembre,  
No. 47, pp. 392–398.
"There was a brotherly, cheerful atmosphere everywhere. Then the speeches 
began. Officials, scientists, engineers consistently took the floor, and their 
speeches were interrupted only by applause. Everyone remembered the efforts 
expended during this period and the brilliant results that were achieved thanks 
to common activities, thanks to the work of all striving for the same goal. 
Everyone congratulated each other, the hardened hands of the workers met the 
hands of scientists, and in this wonderful brotherhood all differences of origin 
and education disappeared."
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